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Vanmiddag werd ik d.m.v. de “uitstelbrief art. 39 vragen Actie voor meer en zichtbare 
defibrillators” op de hoogte gesteld dat de beantwoording niet binnen de gestelde 14 dagen 
kan plaatsvinden. 
  
Ik wil de volgende mondelinge vragen morgenavond tijdens de besluitvormende vergadering 
stellen aan de portefeuillehouder: 
  

1. Behoort een eerdere beantwoording van de vragen echt niet tot de mogelijkheden en 
zo nee, waarom niet? (De brief is daar nogal summier over). Zijn alle mogelijkheden 
bekeken? 

2. Kunnen we er van uit gaan dat het amendement van 2016 geheel is uitgevoerd zodat 
niet de situatie ontstaat dat door een eventuele onvolledige AED-dekking en/of 
onbekendheid met de plaatsen waar AED’s hangen onnodige gezondheidsrisico’s 
bestaan? 

3. Lopen we het risico dat eventuele (extra) benodigde financiële middelen om e.e.a. te 
optimaliseren door het al vaststellen van de begroting 2019 op 30 oktober niet meer 
voor 2019 vastgesteld kan worden (omdat de beantwoording na 30 oktober kan 
komen)? 
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